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Lekeprodusenten Mattel vil lage en skallet versjon av Babie-dukken etter at en Facebook-kampanje

startet av to amerikanske mødre spredte seg verden rundt. […]

Barnepsykologen Deanna Pledge har tidligere uttalt til NBC News at en skallet Barbie ikke er en

dum idé når det gjelder å øke bevisstheten rundt barn og ufrivillig håravfall.

– Foreldre vil kanskje bli tvunget til å forklare barna sine hvorfor Barbie er skallet, men jeg synes

ikke nødvendigvis at det er en dum ting. Barna som er rammet kan føle seg mer normale ved at folk

snakker om det, i stedet for at vi bare ser på dem som «annerledes», tror psykologen.
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